

親愛的客戶：

### 客戶通知

為向客戶提供更完善及更優質的銀行服務，交通銀行股份有限公司香港分行（「本行」）會定期檢討各項銀行產品及服務，並就有關收費及條款作出修訂。現謹通知 閣下最新之修訂如下：

#### 1. 銀行服務收費的調整

由2019年7月31日起，本行部份服務收費將調整如下（修訂處見底線字）：

##### a. 修訂以下收費項目：

服務分類	項目		收費
一般服務	開立特別公司賬戶	信託性質賬戶	<u>每次 HK\$20,000</u>
		公司架構具有三層以上	<u>每次 HK\$20,000</u>
	開立海外註冊公司賬戶		<u>每次 HK\$20,000</u>
	開立本地註冊公司賬戶		<u>每次 HK\$3,000</u>

##### b. 新增以下收費項目：

服務分類	項目	收費
一般服務	公司賬戶行政年費(只適用於海外註冊公司賬戶)	每年 HK\$2,000

本行感謝 閣下一直以來的支持，並將繼續竭誠為 閣下提供優質的銀行服務。本行謹通知 閣下，如 閣下不接納上述的任何修訂，閣下須於相關修訂生效之前根據相關的現有條款終止有關賬戶或服務。如於相關修訂生效後仍保留 閣下的賬戶及/或繼續使用服務，則將被視為 閣下已接納上述之所有修訂。

閣下如有任何查詢，請於辦公時間內與本行任何分行聯絡或致電本行客戶服務熱線 398 95559。

交通銀行股份有限公司香港分行 謹啟

2019年6月

（本函為毋須簽署之電腦編印文件）

June 2019

Dear Customers,

**Customer Notice**

To provide better and more efficient banking services to customers, Bank of Communications Co Ltd Hong Kong Branch (“Bank”) has been keeping all products and services under regular review, and necessary amendments will be made to the relevant charges, terms and conditions. Please be informed of the following latest changes:

**1. Adjustment of Charges for Banking Services**

With effect from 31 July 2019, our charges for the following banking services will be adjusted as follows (as the underlined below):

a. The following service fees and charges will be revised:

Services	Item		Charges
General Services	Special Company Account Opening	Trust account	<u>HK\$20,000 per request</u>
		Company with more than 3 layers in its structure	<u>HK\$20,000 per request</u>
	Overseas Company Account Opening		<u>HK\$20,000 per request</u>
	Local Company Account Opening		<u>HK\$3,000 per request</u>

b. The following service fees and charges will be added:

Services	Item	Charges
General Services	Company Account Annual Administration Fee (Applicable to Overseas Company Account only)	HK\$2,000 per year

Thank you for your support over the years and we will continue to provide you quality banking services. If you do not wish to accept any of the above amendments, you shall terminate the relevant account(s) or service(s) in accordance with the relevant existing terms and conditions before the effective date of the amendment. Maintaining the account(s) and/or continuing to use the service(s) after the effective date of the amendment will be regarded as your acceptance of all of the above amendments.

Should you have any queries, please contact any of our branch or call our Customer Services Hotline at 398 95559 during office hours.

Yours faithfully,

**Bank of Communications Co., Limited Hong Kong Branch**  
(This is a computer print-out letter that requires no signature)